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Obec Krhová
Hlavní 205, 756 63 Krhová, IČ: 1265750

ZÁPIS
ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE KRHOVÁ

č. 6

KONANÉHO DNE 29. 08. 2013 v 17.00 hod.

UPOZORNĚNÍ
Z tohoto zasedání byl pořizován zvukový záznam.

ZAHÁJENÍ
Dle § 92 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů zahájila starostka Kristková
zasedání č. 6 Zastupitelstva obce Krhová. Uvítala občany i zastupitele obce.

POČET PŘÍTOMNÝCH ČLENŮ ZASTUPITELSTVA OBCE
Dle prezenční listiny, která bude tvořit přílohu zápisu.

Omluveni byli zastupitelé: Ing. Zdeněk Adamec a Radim Zetek
Starostka obce prohlásila zasedání zastupitelstva jako usnášeníschopné.

OVĚŘENÍ ZÁPISU Z PŘEDCHOZÍHO ZASTUPITELSTVA 
OBCE

Ověřovatelé posledního zápisu ze zasedání Zastupitelstva č.6 byli František Čáň a Petr Vrečka
Oba zastupitelé konstatovali a potvrdili podpisem, že zápis byl v pořádku a nebyly podány námitky.

PROGRAM – ZASEDÁNÍ č. 6
ZASTUPITELSTVA OBCE KRHOVÁ

Navržený program:

1) Schválení programu
2) Způsob hlasování na zasedání Zastupitelstva obce
3) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele
4) Ulice Na Výsluní – oprava komunikace – investor soukromá osoba



Stránka 2 z 8

5) TJ Jiskra Krhová – Žádost o podporu při žádosti o dotaci na rekonstrukci 
víceúčelového sportovního hřiště

6) Doporučení Rady obce – nákup malotraktoru
7) Doporučení Rady obce – postoj obce k prodeji obecních pozemků v roce 2013
8) Poskytnutí finančního příspěvku za účelem zajištění dopravní obslužnosti pro rok 

2014
9) Různé

1) SCHVÁLENÍ PROGRAMU

Hlasovalo se o tomto návrhu usnesení:

USNESENÍ číslo: 6/2013/Z-074

Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program zasedání č. 6 Zastupitelstva obce Krhová.

PRO: 13

PROTI: 0

ZDRŽEL SE: 0

NEHLASOVAL: 2

2) ZPŮSOB HLASOVÁNÍ 

Hlasovalo se o tomto návrhu usnesení:

USNESENÍ číslo: 6/2013/Z-075
Zastupitelstvo obce schvaluje způsob hlasování jako veřejné, pro všechny body programu
zasedání č. 6 Zastupitelstva obce Krhová.

PRO: 13

PROTI: 0

ZDRŽEL SE: 0

NEHLASOVAL: 2

3) URČENÍ OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A ZAPISOVATELE

Starostka obce informovala: dle § 95 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších 
předpisů, je zápis pořízen do 10 dnů po skončení zasedání a bude uložen na obecním úřadu 
k nahlédnutí. 

Starostka obce určila zapisovatelku a ověřovatele zápisu:

Zápis provede: Silvie Valachová
Ověření zápisu provedou: Věra Čačková, Jiří Mičola
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Hlasovalo se o tomto návrhu usnesení:

USNESENÍ číslo: 6/2013/Z-076
Zastupitelstvo obce určuje zapisovatelku Silvii Valachovou a ověřovatele zápisu Věru  
Čačkovou, Jiřího Mičolu.

PRO: 13

PROTI: 0

ZDRŽEL SE: 0

NEHLASOVAL: 2

4) Ulice Na Výsluní – oprava komunikace – investor 
soukromá osoba

Předkladatel: starostka Kristková

Dle osobního jednání a poté i dle písemné žádosti nám pan Ing. Pavel Maček nabídl, že obecní cestu 
k jeho domu č. p. 595 opraví na vlastní náklady. Cesta je ve velmi špatném stavu – viz. foto. 

Starostka tento přístup k věci oceňuje a doporučuje Zastupitelstvu, aby panu Ing. Mačkovi povolilo 
opravu obecní cesty. 

Tato záležitost je v začáteční fázi, kdy pan Ing. Maček čeká na svolení majitele komunikace – Obce 
Krhová, aby mohl započít oslovovat firmy ke zpracování nabídky na zhotovení komunikace, tedy zjistit 
výši nákladů.

S místostarostou a s projektantem jsme byli na obhlídce místa a oprava v nezbytné míře bude 
vyžadovat:
- jednoduchý projekt
- součástí opravy musí být i zvýšení kanalizačního poklopu a také svedení dešťové vody v příčných 
žlabech přes cestu do vsakovací jímky  
- stavba by měla projít jednoduchým stavebním řízením – ohláškou
- skladba povrchu:  vyrovnávací vrstva cca 5 cm

živičný povrch cca 5 cm

Parametry komunikace:
Šířka cca 3,5 - 4 m
Délka cca 126,5 m
Celková plocha cca 524 m2

Dotčené obecní pozemky:
p.č. 626/1
p.č. 626/2
p.č. 626/3 
p.č. 628

Návrh předání zhotovené stavby: darovací smlouvou

Z diskuze o tomto návrhu vzešlo: Jak soukromý investor, tak i zastupitelé souhlasí s návrhem provedení 
opravy komunikace ve formě dle předloženého návrhu (zhotovení nového živičného povrchu). Soukromý 
investor se bude podílet na provedení opravy cesty částkou cca 50 tis., zbylou část nákladů na opravu 
bude hradit obec z rozpočtu pro rok 2014. Soukromý investor byl pověřen k zajištění jednoduché 
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projektové dokumentace v takové formě, jakou si bude oprava žádat a vynaloženou investici na 
projektovou dokumentaci daruje obci. 

Hlasovalo se o tomto návrhu usnesení:

USNESENÍ číslo: 6/2013/Z-077

Zastupitelstvo obce schvaluje zpracování projektové dokumentace na stavbu s názvem 

„Oprava komunikace – Ulice Na Výsluní v katastrálním území Krhová“, kterou bude financovat 

pan Ing. Pavlu Mačkovi. Stavba je na obecních pozemcích p.č. 626/1, p.č. 626/2, 626/3 a 628.

Schválení je podmíněno předáním projektové dokumentace formou darovací smlouvy mezi 

panem Ing. Pavlu Mačkovi jako dárcem a Obcí Krhová, se sídlem Hlavní 205, 756 63 Krhová, IČ 

1265750 jako obdarovaným.

PRO: 13

PROTI: 0

ZDRŽEL SE: 0

NEHLASOVAL: 2

5) TJ Jiskra Krhová – Žádost o podporu při žádosti o 
dotaci na rekonstrukci víceúčelového sportovního hřiště

Předkladatel: zastupitel Jiří Mičola, zastupitel, předseda TJ Jiskra Krhová

TJ Jiskra Krhová bude žádat o dotaci Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy (dále jen MŠMT) na 
rekonstrukci víceúčelového sportovního hřiště v areálu TJ v roce 2014. Uvedenou žádost TJ podává již po 
třetí a jedním z důvodů zamítnutí této žádosti byla i nízká spoluúčast na projektu. TJ nebyla schopna dát 
vyšší spoluúčast na projekt než z příspěvků členů a ze strany města nikdy žádná podpora nebyla. Naopak 
byli jsme bráni jako konkurenti městských projektů a jako takoví jsme nemohli očekávat žádnou podporu. 
Případná realizace projektu a tedy plnění by bylo v roce 2014. Tento projekt nemusí být vybrán a 
v takovém případě TJ nebude tyto prostředky žádat k využití.

Výše projektu je vyčíslena na 3 000 000,- Kč 
Podpora obce formou spoluúčasti alespoň    200 000,- Kč

Termín podání dotace je do 15. 9. 2013. 

Z diskuze o tomto návrhu vzešlo: Většina zastupitelů souhlasí s podporou sportu v naší obci navrhnuté 
ve formě, jak byl předložený návrh. Byly vzneseny připomínky k nepřipravenosti žádosti o tuto dotaci. 
Zástupci TJ Jiskra berou připomínky na vědomí a jsou pověřeni, aby žádost o dotaci včas a řádně podali.

Hlasovalo se o tomto návrhu usnesení:

USNESENÍ číslo: 6/2013/Z-078

a) Zastupitelstvo obce schvaluje spoluúčast na investici ve výši 200 000 Kč ve formě 

Veřejné finanční podpory na projekt s názvem: „Rekonstrukce víceúčelového sportovního 

hřiště v areálu TJ Krhová“, na který Tělovýchovná jednota Jiskra Krhová, IČ: 64124096 žádá o 

dotaci Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy v rámci programu IV – Údržba a provoz 

sportovních zařízení. V případě, že tento projekt nebude vybrán, nebudou tyto prostředky 

Tělovýchovné jednotě Jiskra Krhová poskytnuty.
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b) Zastupitelstvo obce pověřuje Jiřího Mičolu, zastupitele obce, připravit včas a řádně 

všechny potřebné administrativní podklady pro schválenou spoluúčast.

PRO: 10

PROTI: 0

ZDRŽEL SE: 3

NEHLASOVAL: 2

6) Doporučení Rady obce – nákup malotraktoru

Předkladatel: zastupitel František Čáň

Rada obce doporučuje pro technické zabezpečení obce Krhová a to především pro zimní údržbu 
chodníků, koupi staršího malotraktoru MT8-050 za předběžně navrhnutou cenu 149 000 Kč + DPH. 
Malotraktor vyroben r. 1991 je ve velmi zachovalém stavu a má najeto 776 Mth, má kabinu s topením. 
V této ceně je zahrnuto i příslušenství jako je mulčovač, rotavátor, pluh, brány, zametač, sklápěcí přívěs a 
sněhová radlice. Technický stav malotraktoru i jeho příslušenství odpovídá předložené ceně i našim 
požadavkům.  Dokoupit je nutné pouze sypač na štěrk.

Z diskuze o tomto návrhu vzešlo: Pro koupi tohoto malotraktoru je většina zastupitelů. Zastupitel 
Korabečný poukazuje na nutnost zajištění parkování tohoto stroje. 

Hlasovalo se o tomto návrhu usnesení:

USNESENÍ číslo: 6/2013/Z-079

a) Zastupitelstvo obce schvaluje koupi staršího malotraktoru MT8-050 s příslušenstvím za 

cenu 149 000,- Kč bez DPH dle schváleného rozpočtu Obce Krhová pro rok 2013.

b) Zastupitelstvo obce pověřuje Františka Čáně, radního obce, k zajištění potřebných 

náležitostí pro koupi staršího malotraktoru MT8-50 s příslušenstvím za dohodnutou cenu a to 

v termínu do konce října 2013.

PRO: 11

PROTI: 0

ZDRŽEL SE: 2

NEHLASOVAL: 2

7) Doporučení Rady obce – postoj obce k prodeji 
obecních pozemků v roce 2013

Předkladatel: starostka Kristková

Rada obce na základě usnesení č. 14/2013/R-083 doporučuje, aby nebyly vyhlašovány záměry na prodej 
obecních pozemků. Důvodem je získávání podkladů pro dlouhodobý rozvojový plán obce, jehož 
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výsledkem by měla být ucelená koncepce, jakým směrem se chce obec rozvíjet. Pro absenci tohoto 
rozvojového plánu nemůže být proveden žádný prodej rozvážně. 
       
V rozpravě na toto téma se všichni zastupitelé shodli, že tento přístup k záměrům prodeje je rozumný.

Hlasovalo se o tomto návrhu usnesení:

USNESENÍ číslo: 6/2013/Z-080
Zastupitelstvo obce přijalo doporučení Rady obce, aby do konce roku 2013 nebyly vyhlašovány 
záměry k prodeji obecních pozemků a to z důvodu tvorby dlouhodobého rozvojového plánu 
obce.

PRO: 13

PROTI: 0

ZDRŽEL SE: 0

NEHLASOVAL: 2

8) Poskytnutí finančního příspěvku za účelem zajištění 
dopravní obslužnosti pro rok 2014

Předkladatel: starostka Kristková

Krajský úřad Zlínského kraje v zastoupení Koordinátora veřejné dopravy Zlínského kraje, s.r.o., žádá 
všechny obce k spoluúčasti na zajištění základní dopravní obslužnosti a to z důvodu, že dostanou pro 
financování dopravní obslužnosti ZK v roce 2014 o 20 mil. Kč méně (10,053 mil. na linkovou autobusovou 
dopravu a 10,124 mil. na drážní dopravu). 

Nyní byla spoluúčast, tedy finanční příspěvek naší obce na zajištění dopravní obslužnosti ve výši:
70,- Kč /na jednoho obyvatele celkem pro naši obec 140 tis. Kč

Návrh ZK pro rok 2014 je:
85,- Kč / na jednoho obyvatele celkem pro naši obec 170 tis. Kč

Návrh ZK pro rok 2015 je:
100,- Kč / na jednoho obyvatele celkem pro naši obec 200 tis. Kč

Následkem neposkytnutí solidarity k výše uvedenému, bude bez pochyby rušení spojů v příměstské 
dopravě. Vím, že naší obce by se toto až tak nedotklo, ale v souvislosti s tímto, bych Vás chtěla 
informovat, že jsem oslovila jednatelku společnosti Koordinátora veřejné dopravy Zlínského kraje, s.r.o. 
Ing. Fuksovou s žádostí o pomoc při zpracováním alternativního řešení dopravy v naší obci. Ing. Fuksová 
oslovila odborníka, který nám alternativu zpracuje, a oba přislíbili účast na dalším jednání našeho 
Zastupitelstva. Budete mít tedy možnost se k alternativě vyjádřit a musím konstatovat, že ze strany 
Koordinátora je řešení naší dopravní situace ochotné a vstřícné. 

Ať je informovanost úplná, tak Vás chci obeznámit, že ano, je naší povinností mít alternativní řešení 
dopravy v naší obci, ale provoz MHD je zatím stále nejvýhodnější pro naše občany! Z tohoto důvodu jsem 
písemně žádala o započetí jednání na prodloužení trojdohody pro rok 2014. Starosta Poličné mě 
informoval, že taktéž mají zájem pokračovat v trojdohodě. 
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Z diskuze o tomto návrhu vzešlo: Vzhledem k tomu, že obyvatelé Hrádek jsou závislí na příměstské 
dopravě, je nutno toto navýšení příspěvku schválit. Dále se diskutovala nutnost zachování MHD ve 
stávajícím rozsahu. Přítomní občané měli připomínky k některým zrušeným spojům. Proto je nutno zjistit 
tyto připomínky k stávajícímu jízdnímu řádu a pokusit se je zapracovat do připravovaného nového 
jízdního řádu. Dále je nutno zpracovat náhradní variantu dopravy v případě nedohodnutí se s městem 
Valašské Meziříčí na pokračování MHD. Jako druhá možnost se jeví s pomocí krajského koordinátora 
dopravy příměstská linka Krhová – Velká Lhota. Tato varianta by měla zachovat stávající cenu jízdného 
včetně slev. Problémem je neochota města VM nechat zastavovat autobusy příměstské linky na 
městských zastávkách. Na druhou stranu je tu možnost rozšířit zastávky u Lidlu, na nádraží ČD, u 
Kauflandu a u nemocnice. 

Hlasovalo se o tomto návrhu usnesení:

USNESENÍ číslo: 6/2013/Z-081
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření Dodatku č. 1 smlouvy č. O/0104/2013/DOP o 

poskytnutí finančního příspěvku za účelem zajištění dopravní obslužnosti dle zákona č. 

194/2010 Sb., o veřejných službách v přepravě cestujících a o změně dalších zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů, na území Zlínského kraje veřejnou autobusovou linkovou dopravou, jehož 

předmětem je navýšení příspěvku na 85,- Kč na jednoho obyvatele od 01.01.2014 do 

31.12.2014 a 100,- Kč na jednoho obyvatele od 01.01.2015.

PRO: 13

PROTI: 0

ZDRŽEL SE: 0

NEHLASOVAL: 2

9) Různé:

1. starostka Sylva Kristková informovala:

 Byla podána žaloba ohledně nepředaného majetku. Jedná se hlavně o lesy a hájenku. Co se týká 
poplatku, jde o částku 10 000 Kč, což jsou zatím veškeré náklady v souvislosti s touto žalobou.

 Ohledně dělení majetku proběhne v pondělí 2. 9. 2013 první schůzka s Městem VM. Město VM 
má pětičlennou komisi pro dělení majetku.

2. zastupitel František Čáň informoval:

 Na hřbitově byly provedeny zemní práce, které by měly vést k odvodnění. Byl vykopán příkop od 
márnice směrem k cestě a na druhou stranu směrem k lesu. Kolem cesty ke hřbitovu byl vyčištěn 
stávající příkop včetně dvou propustí. Čas ukáže, zda tyto úpravy povedou k odvodnění celého 
hřbitova.

 Dále se na žádost některých občanů uvažuje o rozšíření parkoviště.

3. přítomný občan pan Vítězslav Kotas vystoupil se svým příspěvkem:

 Vyzývá, aby se zapojily Hrádky a ostatní v soutěži „Hezká zahrádka“.

 Připomněl 50. leté výročí od založení ZO Českého zahrádkářského svazu v Krhové.

 Poděkoval za zapsání ZŠ a MŠ do Obchodního rejstříku.

 Poděkoval panu Wrzeckému za jeho práci na veřejném prostranství.

 Přislíbil účast na tvorbě Krhovského zpravodaje.

 Poděkoval za finanční příspěvek obce ZO Českého zahrádkářského svazu v Krhové. Informoval, 
že bude použit na nákup nového drtiče ovoce.

 Oznámil, že zahrádkáři připravují výstavu ovoce a zeleniny v termínu mimořádných 
parlamentních voleb, zároveň požádal paní ředitelku školy o povolení využití prostor tělocvičny.
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4. starostka Sylva Kristková poděkovala všem zastupitelům a občanům, kteří se podíleli na dosavadních 
pracích na fungování nové obce Krhová.

5. zastupitelka Ivana Gefingová informovala že, komise pro rozvoj obce vytvořila dotazník pro občany 
Krhové a požádala, jestli může být vložen do připravovaného Krhovského zpravodaje. Dále informovala o 
umístění schránek pro sběr dotazníků v prostorách školy, školky a popřípadě na Hrádkách.

6. místostarosta Alois Bayer ve zkratce informoval o provedených pracích v obci od začátku roku

 Jarní rajónová očista

 Terénní úpravy Na Hrádkách

 Oprava vozovky v okolí kapličky a parku

 Oprava dešťových vpustí u restaurace Romana a na ulici Pod Kameněm

 Oprava nejhorších výtluků na ulicích Pod Kameněm a Barvířka

 Oprava výtluků Na Hrádkách a na komunikaci ke hřbitovu

 Oprava a nový nátěr zábradlí na Hrádkách

 Provizorní zpevnění polní cesty k domu pana Mičky za použití recyklátu

 Pravidelné sečení hřbitova, parku, okolí kapličky, prostranství kolem ZŠ a MŠ, kolem bytovek, 

naproti benzinové pumpě a v prostoru mezi ulicí Hlavní a obchodem Hruška, v ulici Lomená, Na 

Hrádkách (momentálně máme zmapováno 1,95 ha ploch určených k sečení, kromě sečení kolem 

komunikací)

 Ostříhaní křoví kolem chodníku na ulici Hlavní

 Snažíme se o průběžné sečení kolem všech komunikací.

 Na požádání vedení společnosti Hruška seče náš pracovník okolí obchodu. Na tuto službu má 

samozřejmě obec smlouvu a provádí ji za úplatu.

 Snažíme se o co možná rychlou reakci na připomínky jednotlivých občanů

 Vysečení břehů potoka

 Odvodnění hřbitova

7. místostarosta Alois Bayer informoval o problémech kolem nádob na separovaný odpad v prostorách 

kolem kapličky. 

Příloha č. 1 Prezenční listina

v.r. „otisk razítka“ v.r.

…………………………………….. ……………………………………..

          Sylva Kristková Ing. Alois Bayer

              starostka místostarosta

v.r.

Zápis ověřila: ……………………………………..
Věra Čačková

v.r.

Zápis ověřil: ……………………………………..
Jiří Mičola




